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1. Opening en mededelingen 
Voorafgaand aan de werkgroep hebben we vanuit meerdere bewoners het verzoek gekregen om 
eveneens aan te sluiten in de werkgroep. 
Als werkgroep wordt besloten dat het van belang is dat omwonende goed van de voortgang op de 
hoogte worden gehouden en zij ten alle tijden hun input kunnen leveren aan de werkgroep.  
In de werkgroep zijn diverse partijen vertegenwoordigd, waardoor er het gebied goed in beeld is.  
Het toevoegen van deelnemers aan de werkgroep wordt voor dit moment niet als functioneel 
gezien. Dit om de slagkracht en hiermede snelheid te behouden in het proces. 
 
Afgestemd is dat alle verslagen/documenten geplaatst worden op ‘Wij in Vught’ en dat Jeanette 
en Gemma er voor zorgen dat een mail richting alle bewoners wordt gestuurd met informatie 
over de stand van zaken.  
Daarnaast is besproken dat tijdig een 2e buurtbijeenkomst gehouden dient te worden om alle 
bewoners bij te praten en hun vragen/opmerkingen mee te nemen in eventuele vervolgstappen.  
 

2. Verslag  
Het verslag van vorige bijeenkomst wordt vastgesteld evenals de agenda van deze bijeenkomst. 

 
3. Naam werkgroep 

Heel kort is er even over de definitieve naam voor de werkgroep gesproken. De volgende namen 
zijn geopperd: ‘Bergenshuizen Natuurlijk’ of ‘Natuurlijk Bergenshuizen’. Afgesproken is om 
hierover nog even na te denken zodat in het volgende werkgroep overleg een beslissing genomen 
kan worden.  

 
4. Kort terugkoppeling overleg stakeholders 11 april 2024 

Jeanette geeft een korte terugkoppeling van het overleg met de provincie Noord-Brabant, 
Waterschap de Dommel, Brabants Landschap en buurgemeenten Boxtel en Sint-Michielsgestel. 

 
5. Brainstorm toekomstbeeld gebied 

Door de deelnemers van de werkgroep is er veel input geleverd over het verleden. Op historische 
kaarten en uit verhalen en foto’s komt het volgende naar voren; 

o Kleinschaligheid en daarmee een coulisselandschap 
o Fruitteelt op de plek waar nu glastuinbouw plaats vindt 
o Er lag vroeger een pad achter het bedrijf van Hooijman, welke toen door lokale 

bewoners werd gebruikt om van de Escheweg door te steken naar de 
Bergenshuizensestraat 

o Het Kraaiengat had in het verleden een belangrijke sociale functie. Dit trok veel 
recreatie aan waarvan de gemeente liever zag dat dit naar de IJzeren man ging. Het 
zou voorstelbaar zijn om dit gebied met een goed onderhouden wandelpad weer 
aantrekkelijker te maken voor recreatie. 

o Er was een ijskelder 



 

o Om Piacenza lag vroeger een gracht 
o Maarten gaat zijn oom vragen wat hij nog meer weet over het verleden van het 

gebied 
o Jan gaat kijken of er nog meer informatie te halen is bij de heemkundekring 
o Aanwezige fauna die gezien zijn in het gebied zijn: hazen, reeën, vossen, dassen, 

havik en buizerd 
 

6. Samenvatting en afsluiting 
Het volgende werkgroep overleg is woensdag 5 juni. Naar aanleiding van de uitkomsten van het 
stakeholdersoverleg van 29 mei wordt de bespreekpunten voor deze werkgroep bepaalt. De 
agenda en bijlagen zullen tijdig naar de werkgroep leden worden verstuurd. 

 

 

  

 


	Verslag

